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CONSELL D’ADMINISTRACIÓ 

13 de marzo/13 de març de 2020 

ACTA DE LA SESIÓN EXTRAORDINARIA DEL 

CONSEJO DE ADMINISTRACIÓN DE LA 

MERCANTIL DIVALTERRA, SA. 

 

 

En la ciudad de Valencia, a las 9:15 horas del día   13 de 

marzo de 2020, en la Plaza de Manises núm. 4, sede de la 

Diputación de Valencia, debidamente convocado en los 

términos legales y estatutarios, se reune el Consejo de 

Administración de la mercantil Divalterra, S.A, estando 

presentes los Consejeros, según la lista de asistentes, que 

figuran a continuación: 

 

Sr. Ramiro Rivera Gracia 

Sr. Jorge Ochando Cantero  

Sra. Ruth López González  

Sr. Pedro Domingo Torán 

Sra. Beatriz Moreno Serrano 

Sr. José Javier Cuenca Cervera 

 

No asiste y excusa su asistencia el Sr. Emili Altur Mena., 

el Sr. Vicente Rafael Boquera Matarredona y el Sr. 

Carlos Gil Santiago 

 

Asiste también a la sesión el Gerente de Divalterra, Sr. 

Antonio Mas Atienza.  

 

Preside el Sr. Ramiro Rivera Gracia, y actúa como 

secretario el Sr. Francisco Roig Navarro. 

 

Se declara válidamente constituido el Consejo, pasando a 

tratar los asuntos siguientes: 

 

Con carácter previo, a instancia del Presidente del 

Consejo y el Gerente de la Empresa, se propone incluir 

dentro del orden del día, como punto número 1, dar 

cuenta de la adopción de medidas durante la situación de 

pandemia debida al Covid-19. Sometiéndose a votación 

dicha inclusión, la misma se aceptó por unanimidad de 

los presentes. 

 

 

1. Adpoción de medidas para los trabajadores 

de Divalterra durante la situación de pandemia 

debida al Covid-19. 

 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL 

CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA 

MERCANTIL DIVALTERRA, SA. 

 

 

A la ciutat de València, a les 9.15 hores del dia 13 de 

març de 2020, a la plaça de Manises, núm. 4, seu de la 

Diputació de València, degudament convocat en els 

termes legals i estatutaris, es reuneix el Consell 

d’Administració de la mercantil Divalterra, SA, i estan 

presents els consellers, segons la llista d’assistents, que 

figuren a continuació: 

 

Sr. Ramiro Rivera Gracia 

Sr. Jorge Ochando Cantero 

Sra. Ruth López González 

Sr. Pedro Domingo Torán 

Sra. Beatriz Moreno Serrano 

Sr. José Javier Cuenca Cervera 

 

No assisteix i excusen la seua assistència el Sr. Emili 

Altur Mena., el Sr. Vicente Rafael Boquera 

Matarredona i el Sr. Carlos Gil Santiago 

 

Assisteix també a la sessió el gerent de Divalterra, Sr. 

Antonio Mas Atienza. 

 

Presideix el Sr. Ramiro Rivera Gracia, i actua com a 

secretari el Sr. Francisco Roig Navarro. 

 

El Consell es declara vàlidament constituït i es passa a  

tractar els assumptes següents: 

 

Amb caràcter previ, a instàncies del president del 

Consell i el gerent de l’empresa, es proposa incloure 

dins de l’ordre del dia, com a punt número 1, donar 

compte de l’adopció de mesures durant la situació de 

pandèmia deguda a la Covid-19. Sotmesa a votació 

aquesta inclusió, aquesta es va acceptar per unanimitat 

dels presents. 

 

 

1. Adpoció de mesures per als treballadors de 

Divalterra durant la situació de pandèmia deguda a 

la Covid-19. 
 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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SR. RIVERA: Buenos días Vamos a dar comienzo al 

Consejo de Administración del día 13 de marzo.  

 

A pesar de la situación en la que estamos, hemos creído 

conveniente no suspender el Consejo, por hay que tomar 

acuerdos, no urgentes, pero sí necesarios para la empresa 

 

 

Ayer estuvimos reunidos en la sede de la empresa con 

los jefes de la situación y también la norma interna que 

ha dictado la Diputación de Valencia para trasladarla a la 

empresa y sobre todo, dar orden, de evaluar los puestos 

que son estrictamente necesarios, por si hubiera que 

mandar a casa a la gente a teletrabajar, porque la empresa 

no puede parar. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Yo pido disculpas si nos saltamos 

un poco el orden, sé que la empresa está tomando las 

medidas, pero creo que por responsabilidad este Consejo 

debe llegar a un acuerdo para que aquellos que puedan 

teletrabajar, trabajen y los que no puedan, estén 

localizables en sus casas, porque tenemos un colectivo de 

700 personas que es imposible que todos puedan cumplir 

las recomendaciones sanitarias, las brigadas tienen que 

estar inoperativas; localizables, pero en sus domicilios. Y 

si por cualquier circunstancia se las requiere como 

servicio de emergencia por parte de las autoridades 

ponerlas en marcha adoptando las medidas que sean 

oportunas Solicito por tanto que el Consejo acuerde dar 

la orden de enviar a los trabajadores a sus domicilios y 

que el Gerente la transmita de inmediato para que eso se 

haga efectivo. 

 

 

SR. MAS: Buenos días. Hay una persona en Jalance, 

miembro de una brigada, que su mujer ha estado en 

contacto en el Balneario de Cofrentes, con personas que 

ya tienen el coronavirus. Este brigadista de Jalance ya 

está con su mujer en su casa confinado y ayer por la 

tarde estuvimos viendo ya la posibilidad de que se dé la 

orden de que las brigadas se confinen en casa y eso sí, 

localizables ante un posible riesgo de emergencia y 

apoyo. Creo que sería lo más lógico y coherente, por lo 

menos durante 15 días, hasta nueva orden.  

 

SR. CUENCA: Seguramente hoy reuniremos al Comité 

de Seguridad y Salud, que está en comisión permanente 

de crisis y sacaremos más medidas. Ayer, por la tarde, 

me enviaron una resolución firmada, por el Director 

General de Función Pública, ayer por la tarde dice que 

aquel personal que necesite estar en casa, será 

SR. RIVERA: Bon dia, anem a començar el Consell 

d’Administració del dia 13 de març. 

 

Malgrat la situació en la qual estem, hem cregut 

convenient no suspendre el Consell, perquè cal prendre 

acords, no urgents, però sí necessaris per a l’empresa. 

 

 

Ahir vam estar reunits en la seu de l’empresa amb els 

caps de la situació i també la norma interna que ha 

dictat la Diputació de València per a traslladar-la a 

l’empresa i, sobretot, donar l’ordre d’avaluar els llocs 

que són estrictament necessaris, per si calguera manar 

a casa a la gent a teletreballar, perquè l’empresa no pot 

parar. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Jo demane disculpes si ens 

saltem una mica l’ordre, sé que l’empresa està prenent 

les mesures, però crec que per responsabilitat aquest 

Consell ha d’arribar a un acord, perquè aquells que 

puguen teletreballar que treballen i els que no puguen, 

que estiguen localitzables a les seues cases, perquè 

tenim un col·lectiu de set-centes persones que és 

impossible que tots puguen complir les recomanacions 

sanitàries, les brigades han d’estar inoperatives; 

localitzables, però als seus domicilis. I si per qualsevol 

circumstància se les requereix, com a servei 

d’emergència per part de les autoritats, posar-les en 

marxa i adoptar les mesures que siguen oportunes. 

Sol·licite, per tant, que el Consell acorde donar l’ordre 

d’enviar els treballadors als seus domicilis i que el 

gerent ho transmeta immediatament perquè això es 

faça efectiu. 

 

SR. MAS: Bon dia. Hi ha una persona a Jalance, 

membre d’una brigada, que la seua dona ha estat en 

contacte, en el balneari de Cofrentes, amb persones que 

ja tenen el coronavirus. Aquest brigadista de Jalance ja 

està amb la seua dona a la seua casa confinat i ahir a la 

vesprada vam estar veient ja la possibilitat que es done 

l’ordre que les brigades es confinen a casa i això sí, 

localitzables davant un possible risc d’emergència i 

suport. Crec que seria el més lògic i coherent, almenys 

durant quinze dies, fins a una altra ordre. 

 

SR. CUENCA: Segurament hui reunirem el Comité de 

Seguretat i Salut, que està en comissió permanent de 

crisi i traurem més mesures. Ahir, a la vesprada, em 

van enviar una resolució signada pel director general 

de Funció pública, ahir a la vesprada, que diu que 

aquell personal que necessite estar a casa serà 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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considerado tiempo de trabajo a todos los efectos, 

integrándose en el supuesto de lo que se llama deber 

excusable de carácter público Y estando en la fecha que 

estamos, parece lo más sensato esponjar al máximo 

posible los servicios públicos, resguardar aquellos que 

pueden ser críticos, para una emergencia posterior Con lo 

cual yo aquí lo recomendaría. Aquí en Diputación, 

seguramente, acabaremos empezando a mirar quién es 

imprescindible que esté y el que no, que vaya a casa.  

 

SR. MAS: Bien. Coincido con Javier y si al Consejo le 

parece una medida adecuada, doy la orden en cuanto 

llegue a la oficina.  

 

En materia de oficina ya se dio una instrucción por 

escrito, que mantiene la directriz de la instrucción dada 

por la Diputación y hoy ya estamos evaluando qué 

personal sería crítico para que la empresa no dejara de 

funcionar, cuando llegue a la oficina creo que ya estará 

prácticamente montado, a la espera de decisiones o 

directrices de la Diputación, en cuanto a confinar a la 

gente en casa 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Yo creo que todos entendemos 

que es una situación extraordinaria, por lo que a mí 

personalmente me corresponde, tiene todo mi apoyo el 

Gerente y podemos tomas las medidas que haga falta. 

 

SR. OCHANDO: Simplemente añadiría que es un 

problema de salud pública y que estoy totalmente de 

acuerdo, también añadiría una variante más que no se 

debe de olvidar, y es un poco la conciliación familiar que 

podamos facilitar a la gente. Están las clases suspendidas 

hasta nueva orden y si con una medida de precaución 

además podemos ayudar en eso, pues bienvenido sea.  

 

SR. RIVERA: Sí, yo creo que hay que abordarlo y 

además tenemos que tener presente que esto en 15 días 

va a evolucionar a peor, por lo que teniendo en cuenta 

que en algún momento nos puedan movilizar, habrá que 

tener previsto el tema de los EPIS y demás, 

desinfectantes, deshigienizantes… 

 

SR. MAS: Estamos preguntando ya a distintos 

proveedores y están todos colapsados. Todos. 

 

SR. RIVERA: habría que ponerse en contacto con 

Delegación del Gobierno, porque yo sé que el Estado ha 

hecho una compra. 

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

considerat temps de treball amb caràcter general i 

s’integrarà en el supòsit del que es diu deure excusable 

de caràcter públic. I com que estem en la data que 

estem, sembla el més assenyat esponjar al màxim 

possible els serveis públics i resguardar aquells que 

poden ser crítics, per a una emergència posterior. Amb 

la qual cosa, jo ací ho recomanaria. Ací, a Diputació, 

segurament començarem a mirar qui és imprescindible 

que estiga i qui no ho siga, que vaja a sa casa. 

 

SR. MAS: Bé. Coincidisc amb Javier; si al Consell li 

sembla una mesura adequada, donaré l’ordre quan 

arribe a l’oficina. 

 

En matèria d’oficina ja es va donar una instrucció per 

escrit, que manté la directriu de la instrucció donada 

per la Diputació, i hui ja estem avaluant quin personal 

seria crític perquè l’empresa no deixara de funcionar; 

quan arribe a l’oficina crec que ja estarà pràcticament 

muntat, a l’espera de decisions o directrius de la 

Diputació, pel que fa al confinament de la gent a casa 

 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Jo crec que tots entenem que és 

una situació extraordinària, per la qual cosa, en allò 

que a mi personalment em correspon, el gerent té tot el 

meu suport i podem prendre les mesures que faça falta. 

 

SR. OCHANDO: Simplement afegiria que és un 

problema de salut pública i que estic totalment d’acord, 

també afegiria una variant més que no s’ha d’oblidar, i 

és una mica la conciliació familiar que puguem 

facilitar a la gent. Estan les classes suspeses fins a una 

altra ordre i si amb una mesura de precaució a més 

podem ajudar en això, doncs benvingut siga. 

 

SR. RIVERA: Sí, jo crec que cal abordar-ho i, a més, 

hem de tindre present que això en quinze dies 

evolucionarà a pitjor, per la qual cosa tenint en compte 

que en algun moment ens puguen mobilitzar, caldrà 

tindre previst el tema dels EPIS i altres, desinfectants, 

deshigienizants… 

 

SR. MAS: Estem preguntant ja a diferents proveïdors i 

estan tots col·lapsats. Tots. 

 

SR. RIVERA: Caldria posar-se en contacte amb la 

Delegació del Govern, perquè jo sé que l’Estat ha fet 

una compra. 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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enterado. 

 

2. Solicitud al servicio de patrimonio de la 

Diputación de cesión temporal de locales ubicados en 

las instalaciones del H.P. de Bétera. 

 

Atendida la propuesta de reubicación de las bases de las 

BBFF de Divalterra, combinando la ganancia de 

operatividad, con la menor afección a las bases y el 

personal actual, cuestión tratada en el Consejo de 

Administración mediante informe de fecha 14 de octubre 

de 2019. 

 

Tras reunión con la Jefa de Servicio de Patrimonio de la 

Diputación de Valencia el 20/01/2020, en la que se le 

traslada la problemática objeto del documento y la 

posible cesión (transitoria y definitiva) de locales 

ubicados en las instalaciones del Hospital Psiquiátrico de 

Bétera, se plantean las siguientes soluciones por su parte: 

 

i. Que el Consejo de Administración acuerde la solicitud 

a la Diputación de Valencia de la cesión temporal por 3 

años de 2 de los siguientes locales, los cuales cumplirían 

con lo establecido en el R.D. 486/1997 que indica las 

condiciones mínimas que deben tener los Puntos de 

Encuentro de las BBFF. 

 

• Pabellón 8. Local en planta baja, para albergar a 

las 3 BBFF que deben abandonar las 

instalacionesde Riba-roja del Turia. 

 

• Local en la planta sótano del edificio de 

Dirección. Para albergar el Almacén – Taller de 

repuestos de las BBFF. 

 

• Antiguos locales comerciales en la Plaza Cívica. 

Local en planta baja, para albergar a las 3 BBFF 

que deben abandonar las instalaciones de Riba-roja 

del Turia y el Almacén – Taller de repuestos de 

estas BBFF. 

 

ii. Que el Consejo de Administración acuerde la solicitud 

a la Diputación de Valencia de la cesión demanial por un 

largo periodo temporal del Pabellón 1. 

 

Para este caso concreto, la edificación existente debiera 

ser demolida y construida una nueva edificación. La 

actual construcción abarca aproximadamente 1.000 m² 

en planta, no tiene ningún tipo de protección asociada y 

el Plan General de Bétera permite dos volúmenes (planta 

baja y una altura). También se ofrece parte del suelo 

quedar assabentat. 

 

2. Sol·licitud al servei de Patrimoni de la 

Diputació de cessió temporal de locals situats a les 

instal·lacions de l’HP de Bétera. 

 

Atesa la proposta de reubicació de les bases de les 

BBFF de Divalterra, es combinarà el guany 

d’operativitat amb la menor afecció a les bases i el 

personal actual, qüestió tractada en el Consell 

d’Administració mitjançant informe de data 14 

d’octubre de 2019. 

 

Després de reunió amb la cap del Servei de Patrimoni 

de la Diputació de València el 20/01/2020, en la qual 

se li trasllada la problemàtica objecte del document i la 

possible cessió (transitòria i definitiva) de locals situats 

a les instal·lacions de l’Hospital Psiquiàtric de Bétera, 

es plantegen les solucions següents per part seua: 

 

i. Que el Consell d’Administració acorde la sol·licitud, 

a la Diputació de València, de la cessió temporal per 

tres anys de dos dels següents locals, els quals 

complirien amb el que s’estableix en l’RD 486/1997, 

que indica les condicions mínimes que han de tindre 

els punts de trobada de les BBFF. 

 

• Pavelló 8. Local en planta baixa, per a albergar  

les tres BBFF que han d’abandonar les 

instal·lacions de Riba-roja de Túria. 

 

• Local en la planta soterrani de l’edifici de 

Direcció. Per a albergar el magatzem – taller de 

recanvis de les BBFF. 

 

• Antics locals comercials a la Plaça Cívica. Local 

en planta baixa, per a albergar les tres BBFF que 

han d’abandonar les instal·lacions de Riba-roja de 

Túria i el Magatzem – Taller de recanvis 

d’aquestes BBFF. 

 

ii. Que el Consell d’Administració acorde la sol·licitud 

a la Diputació de València de la cessió demanial per un 

llarg període temporal del Pavelló 1. 

 

Per a aquest cas concret, l’edificació que hi ha hauria 

de ser demolida i construïda una nova edificació. 

L’actual construcció abasta aproximadament 1.000 m² 

en planta, no té cap mena de protecció associada i el 

Pla General de Bétera permet dos volums (planta baixa 

i una altura). També s’ofereix part del sòl adjacent a 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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adyacente a esta construcción sin posibilidad de edificar 

en ella. 

 

La demolición de este edificio no implicaría la 

construcción obligatoria de uno de las mismas 

dimensiones y volumetría. 

 

Si se adopta como positiva esta cesión, implicaría la 

tramitación del proyecto de demolición, diseño, 

constructivo, licencias, dirección y ejecución de la obra 

asociada. 

 

En su virtud, SE PROPONE: 

 

PRIMERO.-Solicitar a la Diputación de Valencia la 

cesión temporal por 3 años de 2 de los siguientes locales, 

los cuales cumplirían con lo establecido en el R.D. 

486/1997 que indica las condiciones mínimas que deben 

tener los Puntos de Encuentro de las BBFF. 

 

a) Pabellón 8. Local en planta baja, para albergar a 

las 3 BBFF que deben abandonar las instalaciones 

de Riba-roja del Turia. 

 

b) Local en la planta sótano del edificio de 

Dirección. Para albergar el Almacén – Taller de 

repuestos de las BBFF 

 
c) Antiguos locales comerciales en la Plaza Cívica. 

Local en planta baja, para albergar a las 3 BBFF 

que deben abandonar las instalaciones de Riba-

roja del Turia y el Almacén – Taller de repuestos 

de estas BBFF. 

 

SEGUNDO.- Puesto que Divalterra, S.A., es una 

sociedad mercantil de titularidad pública cuyo capital 

pertenece íntegramente a la Diputación Provincial de 

Valencia, teniendo la consideración, según consta en sus 

estatutos, medio propio instrumental y servicio técnico 

de la Diputación Provincial de Valencia y de los 

Organismos Autónomos dependientes de la misma, y 

desarrolla su actividad en el ámbito de las materias y 

servicios públicos competencia de la Diputación de 

Valencia, bien a través de encomiendas o encargos de 

gestión, bien a través de su propio presupuesto, 

interesando para ello la utilización de las instalaciones de 

la Diputación Provincial deValencia identificadas en el 

presente, lo que evidentemente supone además la 

promoción del municipio de Bétera, se considera y así se 

solicita que el aprovechamiento de las citadas 

instalaciones no quede sujeta a tasa o contraprestación 

aquesta construcció sense possibilitat d’edificar en ella. 

 

 

La demolició d’aquest edifici no implicaria la 

construcció obligatòria d’un de les mateixes 

dimensions i volumetria. 

 

Si s’adopta com a positiva aquesta cessió, implicaria la 

tramitació del projecte de demolició, disseny, 

constructiu, llicències, direcció i execució de l’obra 

associada. 

 

En virtut d’això, ES PROPOSA: 

 

PRIMER. Sol·licitar a la Diputació de València la 

cessió temporal per tres anys de dos dels locals 

següents, els quals complirien amb el que s’estableix 

en el RD 486/1997, que indica les condicions mínimes 

que han de tindre els Punts de Trobada de les BBFF. 

 

a) Pavelló 8. Local en planta baixa, per a albergar les 

tres BBFF que han d’abandonar les instal·lacions de 

Riba-roja de Túria. 

 

b) Local en la planta soterrani de l’edifici de Direcció. 

Per a albergar el Magatzem – Taller de recanvis de les 

BBFF 

 

c) Antics locals comercials a la Plaça Cívica. Local en 

planta baixa, per a albergar les tres BBFF que han 

d’abandonar les instal·lacions de Riba-roja de Túria i 

el magatzem – taller de recanvis d’aquestes BBFF. 

 

 

SEGON. Com que Divalterra, SA, és una societat 

mercantil de titularitat pública el capital de la qual 

pertany íntegrament a la Diputació Provincial de 

València, que té la consideració, segons consta en els 

seus Estatuts, de mitjà propi instrumental i servei 

tècnic de la Diputació Provincial de València i dels 

organismes autònoms dependents d’aquesta, i atés que 

desenvolupa la seua activitat en l’àmbit de les matèries 

i serveis públics competència de la Diputació de 

València, bé a través d’encàrrecs o encàrrecs de gestió, 

bé a través del seu propi pressupost, interessarà per a 

això la utilització de les instal·lacions de la Diputació 

Provincial de València identificades en el present, la 

qual cosa evidentment suposa, a més, la promoció del 

municipi de Bétera, es considera i així se sol·licita, que 

l’aprofitament de les citades instal·lacions no quede 

subjecta a taxa o contraprestació a favor de la 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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alguna a favor de la Diputación de Valencia. 

 

TERCERO.-Dar traslado del presente acuerdo al 

Servicio de Patrimonio, Intervención General y 

Secretaría General, todos ellos de la Diputación de 

Valencia, y a la Dirección-Gerencia de Divalterra, S.A., 

para su conocimiento y efectos oportunos.” 

 

SR. MAS: Un pequeño matiz. Vamos a solicitar tres, 

pero sólo nos van a ceder dos. Lo decidirán, el servicio 

de Patrimonio. Yo pienso que el que está más próximo a 

donde están los residentes, que son los enfermos, nos lo 

van a denegar y nos cederán temporalmente los otros 

dos, que cumplen sobradamente con la necesidad que 

tenemos. La diferencia entre el acuerdo que vamos a 

tomar y el siguiente acuerdo, que es la cesión demanial, 

es que este es una situación temporal y hay que 

acordarlo, porque hay que sacar a toda la gente de 

Ribarroja, La diferencia con el segundo punto es que el 

segundo punto es una cesión demanial 30-50 años, que 

implica una demolición del edificio que existe y la 

construcción de un edificio nuevo. Esa es la reflexión 

que quería transmitir yo al Consejo. Entonces, se puede 

incluso solicitar, ir haciendo la tramitación y luego 

decidir. Es lo que yo propondría y haría.  

 

SRA. RUTH LÓPEZ: ¿Se supone que Diputación se hará 

cargo de los gastos? 

 

SR. MÁS: Una cesión demanial implica que Divalterra 

se tiene que hacer cargo de todos los gastos. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Sí, pero vuelvo a insistir, vamos, 

que no nos sobra el dinero. 

 

SR. MÁS: En el presupuesto aprobado por la Junta 

General hay una partida de 450.000 euros para 

adecuación de bases. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Sí, pero no es lo mismo una 

adecuación de una base que ya tiene la estructura física 

hecha, que demoler y volver a construir. 

 

SR. MÁS: La solución demanial es una solución de 

futuro que permitirá que Divalterra pueda tener un 

espacio propio y no tener que depender ni de 

Ayuntamientos, ni de alquileres. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: En eso estoy de acuerdo  

Lo que pasa es que sugeriría que el Consejo le solicitara 

a la Diputación que financiara una parte.  

Diputació de València. 

 

TERCER. Donar trasllat del present acord al servei de 

Patrimoni, Intervenció General i Secretaria General, 

tots ells de la Diputació de València, i a la Direcció-

Gerència de Divalterra, SA, perquè en prengueu 

coneixement i als efectes oportuns. 

 

SR. MAS: Un xicotet matís. Sol·licitarem tres, però 

només ens cediran dos. Ho decidirà el servei de 

Patrimoni. Jo pense que el que està més pròxim a on 

estan els residents, que són els malalts, ens ho 

denegaran i ens cediran temporalment els altres dos, 

que compleixen àmpliament amb la necessitat que 

tenim. La diferència entre l’acord que prendrem i el 

següent acord, que és la cessió demanial, és que aquest 

és una situació temporal i cal acordar-ho, perquè cal 

traure tota la gent de Riba-roja de Túria. La diferència 

amb el segon punt és que el segon punt és una cessió 

demanial 30-50 anys, que implica una demolició de 

l’edifici que hi ha i la construcció d’un edifici nou. 

Aquesta és la reflexió que volia transmetre jo al 

Consell. Llavors, es pot fins i tot sol·licitar, anar fent la 

tramitació i després decidir. És el que jo proposaria i 

faria. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Se suposa que Diputació es farà 

càrrec de les despeses? 

 

SR. MAS: Una cessió demanial implica que Divalterra 

s’ha de fer càrrec de totes les despeses. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Sí, però torne a insistir, anem, 

que no ens sobren els diners. 

 

SR. MAS: En el pressupost aprovat per la Junta 

General hi ha una partida de 450.000 euros per a 

adequació de bases. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Sí, però no és el mateix una 

adequació d’una base que ja té l’estructura física feta, 

que demolir i tornar a construir. 

 

SR. MAS: La solució demanial és una solució de futur 

que permetrà que Divalterra puga tindre un espai propi 

i no haver de dependre ni d’ajuntaments, ni de 

lloguers. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: En això estic d’acord. El que 

passa és que suggeriria que el Consell li sol·licitara a la 

Diputació que finançara una part. 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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SR. OCHANDO: Muy breve. Cualquiera de los tres 

locales que la Gerencia y el Consejero Delegado, o la 

Gerencia decida, a mí me parecen bien. En cuanto a la 

cesión demanial, yo entiendo que va a ir por fases, es 

decir, primero aprobamos la cesión, luego empezaremos 

a trabajar, en una licitación para proyecto de derribo más 

proyecto de y conforme sepamos el coste que tiene, les 

comunicaremos a la Junta General lo que necesitemos. 

 

A la hora de construir un edificio, lo que nos debemos 

plantear es para qué lo queremos, habría que valorar que 

estamos pagando 120.000 euros al año por alquiler de 

unas oficinas en el centro de Valencia; yo valoraría si ese 

edificio puede ir parte de esas oficinas, por ejemplo de 

brigadas. 

 

SR. MÁS: Así es. La idea es, antes de encargar diseño y 

proyecto de demolición es evaluar seriamente lo que 

acabas de decir. Hay ahora unas circunstancias 

especiales, estamos todos ubicados en la calle Avellanas, 

pero sí que es cierto que ante la disponibilidad de un 

espacio como el que se nos ofrece en el Hospital 

Psiquiátrico se pueden pensar muchas cosas.  

 

El edificio tiene que ser sostenible, contemporáneo. Y 

evidentemente se dará cuenta de todos los pasos a seguir 

al Consejo de Administración. 

 

 

Votación: Sometido el asunto a votación, queda 

aprobado el punto núm. 2 por unanimidad. 

 

 

3. Dación de cuenta, y acuerdo en su caso, la 

solicitud de cesión demanial de un local en las 

instalaciones del H.P. de Bétera al Servicio de 

Patrimonio de la Diputación. 

 

Atendida la propuesta de reubicación de las bases de las 

BBFF de Divalterra, combinando la ganancia de 

operatividad, con la menor afección a las bases y el 

personal actual, cuestión tratada en el Consejo de 

Administración mediante informe de fecha 14 de octubre 

de 2019. 

 

Se da cuenta de la reunión con la Jefa de Servicio de 

Patrimonio de la Diputación de Valencia el 20/01/2020, 

en la que se le traslada la problemática objeto del 

documento y la posible cesión definitiva de locales 

ubicados en las instalaciones del Hospital Psiquiátrico de 

 

SR. OCHANDO: Molt breu. Qualsevol dels tres locals 

que la Gerència i el conseller delegat, o la Gerència 

decidisca, a mi em semblen bé. Quant a la cessió 

demanial, jo entenc que anirà per fases, és a dir, primer 

aprovarem la cessió, després començarem a treballar 

en una licitació per al projecte d’enderrocament, més el 

projecte, i conforme sapiem el cost que té, els 

comunicarem a la Junta General el que necessitem. 

 

A l’hora de construir un edifici, el que ens hem de 

plantejar és per a què el volem; caldria valorar que 

estem pagant 120.000 euros a l’any per lloguer d’unes 

oficines en el centre de València; jo valoraria si a 

aquest edifici poden anar part d’aquestes oficines, per 

exemple de brigades. 

 

SR. MAS: Així és. La idea és, abans d’encarregar el 

disseny i el projecte de demolició, avaluar seriosament 

el que acabes de dir. Hi ha ara unes circumstàncies 

especials, estem tots situats al carrer Avellanes, però sí 

que és cert que davant la disponibilitat d’un espai com 

el que se’ns ofereix a l’Hospital Psiquiàtric es poden 

pensar moltes coses. 

 

L’edifici ha de ser sostenible, contemporani. I 

evidentment s’adonarà de tots els passos a seguir al 

Consell d’Administració. 

 

 

Votació: Sotmés l’assumpte a votació, queda aprovat 

el punt núm. 2 per unanimitat. 

 

 

3. Dació de compte i acord, si escau, de la 

sol·licitud de cessió demanial d’un local a les 

instal·lacions de l’HP de Bétera al Servei de 

Patrimoni de la Diputació. 
 

Atesa la proposta de reubicació de les bases de les 

BBFF de Divalterra, combinant el guany d’operativitat 

amb la menor afecció a les bases i el personal actual, 

qüestió tractada en el Consell d’Administració 

mitjançant informe de data 14 d’octubre de 2019. 

 

 

Es dona compte de la reunió amb la cap de servei de 

Patrimoni de la Diputació de València el 20/01/2020, 

en la qual se li trasllada la problemàtica objecte del 

document i la possible cessió definitiva de locals 

situats a les instal·lacions de l’Hospital Psiquiàtric de 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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Bétera, planteándose que el Consejo de Administración 

acuerde la solicitud a la Diputación de Valencia de la 

cesión demanial por un largo periodo temporal del 

Pabellón 1. 

 

Para este caso concreto, la edificación existente debiera 

ser demolida y construida una nueva edificación. La 

actual construcción abarca aproximadamente 1.000 m² 

en planta, no tiene ningún tipo de protección asociada y 

el Plan General de Bétera permite dos volúmenes (planta 

baja y una altura). También se ofrece parte del suelo 

adyacente a esta construcción sin posibilidad de edificar 

en ella. 

 

La demolición de este edificio no implicaría la 

construcción obligatoria de uno de las mismas 

dimensiones y volumetría. 

 

Si se adopta como positiva esta cesión, implicaría la 

tramitación del proyecto de demolición, diseño, 

constructivo, licencias, dirección y ejecución de la obra 

asociada. 

 

En su virtud, SE PROPONE: 

 

PRIMERO.-Solicitar a la Diputación de Valencia de la 

cesión demanial por un largo periodo temporal del 

Pabellón 1, en los términos expresados en los párrafos 3, 

4 y 5 del presente acuerdo 

 

SEGUNDO.- Puesto que Divalterra, S.A., es una 

sociedad mercantil de titularidad pública cuyo capital 

pertenece íntegramente a la Diputación Provincial de 

Valencia, teniendo la consideración, según consta en sus 

estatutos, medio propio instrumental y servicio técnico 

de la Diputación Provincial de Valencia y de los 

Organismos Autónomos dependientes de la misma, y 

desarrolla su actividad en el ámbito de las materias y 

servicios públicos competencia de la Diputación de 

Valencia, bien a través de encomiendas o encargos de 

gestión, bien a través de su propio presupuesto, 

interesando para ello la utilización de las instalaciones de 

la Diputación Provincial de Valencia identificadas en el 

presente, lo que evidentemente supone además la 

promoción del municipio de Bétera, se considera y así se 

solicita que el aprovechamiento de las citadas 

instalaciones no quede sujeta a tasa o contraprestación 

alguna a favor de la Diputación de Valencia. 

 

TERCERO.-Solicitar a la Diputación de Valencia que se 

exonere a Divalterra, S.A. de la obligación prevista en el 

Bétera, i es planteja que el Consell d’Administració 

acorde la sol·licitud a la Diputació de València de la 

cessió demanial per un llarg període temporal del 

Pavelló 1. 

 

Per a aquest cas concret, l’edificació que hi ha hauria 

de ser demolida i construïda una nova edificació. 

L’actual construcció abasta aproximadament 1.000 m² 

en planta, no té cap mena de protecció associada i el 

Pla General de Bétera permet dos volums (planta baixa 

i una altura). També s’ofereix part del sòl adjacent a 

aquesta construcció sense possibilitat d’edificar en ella. 

 

 

La demolició d’aquest edifici no implicaria la 

construcció obligatòria d’un de les mateixes 

dimensions i volumetria. 

 

Si s’adopta com a positiva aquesta cessió, la qual 

implicaria la tramitació del projecte de demolició, 

disseny, constructiu, llicències, direcció i execució de 

l’obra associada. 

 

En virtut d’això, ES PROPOSA: 

 

PRIMER. Sol·licitar a la Diputació de València la 

cessió demanial per un llarg període temporal del 

Pavelló 1, en els termes expressats en els paràgrafs 3, 4 

i 5 del present acord. 

 

SEGON. Com que Divalterra, SA, és una societat 

mercantil de titularitat pública el capital de la qual 

pertany íntegrament a la Diputació Provincial de 

València, la qual té la consideració, segons consta en 

els seus Estatuts, de mitjà propi instrumental i servei 

tècnic de la Diputació Provincial de València i dels 

organismes autònoms dependents d’aquesta, i 

desenvolupa la seua activitat en l’àmbit de les matèries 

i serveis públics competència de la Diputació de 

València, bé a través d’encàrrecs o encàrrecs de gestió, 

bé a través del seu propi pressupost, interessant per a 

això la utilització de les instal·lacions de la Diputació 

Provincial de València identificades en el present, la 

qual cosa evidentment suposa a més la promoció del 

municipi de Bétera, es considera i així se sol·licita que 

l’aprofitament de les citades instal·lacions no quede 

subjecta a taxa o contraprestació a favor de la 

Diputació de València. 

 

TERCER. Sol·licitar a la Diputació de València que 

exonere Divalterra, SA, de l’obligació prevista en 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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artículo 90 del RBEL, de constituir garantía definitiva, 

atendida la necesidad de realizar obras revertibles a la 

Entidad local, tal y como se informa en los antecedentes 

del presente acuerdo. 

 

CUARTO.-Elaborar un informe del proyecto de 

inversiones a realizar, mantenimiento y consumo de 

suministros, frecuencia de uso y su compatibilidad con 

los servicios que se prestan actualmente en el dominio 

público de titularidad de la Diputación de Valencia 

objeto de la presente solicitud. 

 

QUINTO.-Dar traslado del presente acuerdo al Servicio 

de Patrimonio, Intervención General y Secretaría 

General, todos ellos de la Diputación de Valencia, y a la 

Dirección-Gerencia de Divalterra, S.A., para su 

conocimiento y efectos oportunos. 

 

Votación: Sometido el asunto a votación, queda 

aprobado el punto núm. 3 por unanimidad. 

 

 

4. Dación de cuenta del estado de los puntos de 

encuentro de las BBFF, según el plan de actuación 

previsto para que cumplan con las condiciones 

mínimas establecidas en el r.d. 486/1997 en materia 

de seguridad y salud. 

 

Se da cuenta por la Dirección-Gerencia de los puntos de 

encuentro de las BBFF de Divalterra, S.A., según el plan 

de actuación previsto para que cumplan con las 

condiciones mínimas establecidas en el Real Decreto 

486/1997, en materia de seguridad y salud. 

 

SR. MÁS: Tenéis un dossier con todas las fotos 

representativas de cada uno de los puntos de encuentro 

que existen a fecha de hoy a lo largo y ancho de la 

Provincia de Valencia; tenéis un cuadro estadístico, 

atendiendo a las variables fundamentales que define el 

Real Decreto en cuanto a seguridad e higiene que se 

deben de mantener. Y bueno, insisto que la sorpresa ha 

sido la gran implicación de muchos de los ayuntamientos 

en querer arreglar y en querer poner esos puntos de 

encuentro en un estado óptimo. Hemos visitado muchos 

Ayuntamientos, hemos visitado muchas bases y el 

Inspector de trabajo, con el cual ya me he reunido dos 

veces desde que nos invitó a solucionar el problema, 

también está contento de cómo van las cosas y con las 

actuaciones que se han hecho. De hecho, yo tengo que 

facilitarle, con el permiso del Consejo, tanto el dossier 

asociado a las fotografías, como la estadística. 

l’article 90 del RBEL, de constituir garantia definitiva, 

atesa la necessitat de realitzar obres revertibles a 

l’entitat local, tal com s’informa en els antecedents del 

present acord. 

 

QUART. Elaborar un informe del projecte d’inversions 

a realitzar, manteniment i consum de 

subministraments, freqüència d’ús i la seua 

compatibilitat amb els serveis que es presten 

actualment en el domini públic de titularitat de la 

Diputació de València objecte de la present sol·licitud. 

 

CINQUÉ. Donar trasllat del present acord al Servei de 

Patrimoni, Intervenció General i Secretaria General, 

tots ells de la Diputació de València, i a la Direcció-

Gerència de Divalterra, SA, perquè en prengueu 

coneixement i als efectes oportuns. 

 

Votació: Sotmés l’assumpte a votació, queda aprovat 

el punt núm. 3 per unanimitat. 

 

 

4. Dació de compte de l’estat dels punts de trobada 

de les BBFF, segons el pla d’actuació previst, 

perquè complisquen amb les condicions mínimes 

establides en el RD 486/1997 en matèria de 

seguretat i salut. 
 

S’adona per la Direcció Gerència dels punts de trobada 

de les BBFF de Divalterra, SA, segons el pla 

d’actuació previst, perquè complisquen amb les 

condicions mínimes establides en el Reial decret 

486/1997, en matèria de seguretat i salut. 

 

SR. MAS: Teniu un dossier amb totes les fotos 

representatives de cadascun dels punts de trobada que 

hi ha en data de hui de llarg a llarg de la província de 

València; teniu un quadre estadístic, ateses les 

variables fonamentals que defineix el Reial decret 

quant a seguretat i higiene, les quals s’han de 

mantindre. I bo, insistisc que la sorpresa ha sigut la 

gran implicació de molts dels ajuntaments a voler 

arreglar i a voler posar aquests punts de trobada en un 

estat òptim. Hem visitat molts ajuntaments, hem visitat 

moltes bases i l’inspector de treball, amb el qual ja 

m’he reunit dues vegades des que ens va convidar a 

solucionar el problema, també està content de com van 

les coses i amb les actuacions que s’han fet. De fet, jo 

he de facilitar-li, amb el permís del Consell, tant el 

dossier associat a les fotografies com l’estadística. 

 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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Tenemos un 87% de las bases que ya cumplirían, y un 

13% que no están acondicionadas. Hay 4 acuerdos 

formalizados por parte de Ayuntamientos y pendientes 

de firma 43.  

 

SR. MÁS: En la tabla, hay una columna que es necesario 

que comente, que es la que pone mobiliario de VT, que 

aparece una S, una M, un T y una E, eso quiere decir 

sillas, mesas, taquillas y estanterías; eso sí que fue un 

compromiso de Divalterra que en los puntos de 

encuentro donde no existieran esos equipamientos los 

aportaría Divalterra, ya tenemos en marcha una 

licitación.  

 

Y en señalización de VT, esa señalización es la que hace 

referencia a los carteles donde aparecen los extintores, 

las salidas de emergencia, los baños…que tampoco 

disponen las bases y se hará cargo también Divalterra.  

 

 

SR. MÁS: La casuística es muy variada. Hay casos en 

que el almacén es un edificio y los vestuarios, otro, con 

una distancia que va desde los 10 metros hasta los 75 

metros. Por ejemplo utilizan vestuarios asociados a un 

polideportivo, a una casa de la cultura o a equipamiento 

del Municipio y el Almacén está separado. El Real 

Decreto permite esta situación. 

 

Y otra cosa importante es que, según la afluencia de 

personas al mismo tiempo necesitas una serie de 

características u otras. Si al mismo tiempo hubiera una 

concurrencia de 20 personas en cada punto de encuentro, 

sí que estaríamos obligados a tener dos váteres, dos 

duchas…como en estos casos la afluencia es de 5 

personas, máxima concurrencia, porque son la brigada A 

y la Brigada B, se permite una serie de licencia asociadas 

a que con un baño, una ducha y que el baño tenga 

pestillo, se considera válido. 

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

enterado. 

 

5. Dación de cuenta del vestuario de la BBFF 

obsoleto en su forma, no en su uso, y adopción, en su 

caso, del acuerdo que proceda en relación con su 

destino. 

 

En estos momentos existe en el inventario contable de la 

empresa unidades de vestuario de las Brigadas 

Forestales, las cuales no se están utilizando por los 

 

Tenim un 87 % de les bases que ja complirien, i un 

13 % que no estan condicionades. Hi ha quatre acords 

formalitzats per part d’ajuntaments, i 43 pendents de 

signatura. 

 

SR. MAS: En la taula, hi ha una columna que és 

necessari que comente, que és la que posa mobiliari de 

VT, que apareix una C, una T, un T i una P, això vol 

dir cadires, taules, taquilles i prestatgeries; això sí que 

va ser un compromís de Divalterra, que en els punts de 

trobada on no hi ha aquests equipaments els aportaria 

Divalterra, ja tenim en marxa una licitació. 

 

 

I en senyalització de VT, aquesta senyalització és la 

que fa referència als cartells on apareixen . els 

extintors, les eixides d’emergència, els banys…que 

tampoc no disposen les bases i que es farà càrrec també 

Divalterra. 

 

SR. MAS: La casuística és molt variada. Hi ha casos 

en què el magatzem és un edifici i els vestuaris, un 

altre, amb una distància que va des dels 10 metres fins 

als 75 metres. Per exemple, utilitzen vestuaris associats 

a un poliesportiu, a una casa de la cultura o a 

equipament del municipi i el magatzem està separat. El 

Reial decret permet aquesta situació. 

 

I una altra cosa important és que, segons l’afluència de 

persones, al mateix temps necessites una sèrie de 

característiques o unes altres. Si al mateix temps hi ha 

una concurrència de 20 persones en cada punt de 

trobada, sí que estarem obligats a tindre dos lavabos, 

dues dutxes…, com en aquests casos l’afluència és de 

5 persones, màxima concurrència, perquè són la 

brigada A i la Brigada B, es permet una sèrie de 

llicència associada al fet que amb un bany, una dutxa i 

que el bany tinga pestell, es considera vàlid. 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

quedar assabentat. 

 

5. Dació de compte del vestuari de la BBFF 

obsolet en la seua forma, no en el seu ús, i adopció, 

si escau, de l’acord que procedisca en relació amb 

la seua destinació. 

 

En aquests moments hi ha en l’inventari comptable de 

l’empresa unitats de vestuari de les brigades forestals, 

les quals no s’estan utilitzant pels motius següents: 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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siguientes motivos: 

 

El vestuario se adquirió antes del cambio de 

denominación de la empresa, por lo que mantiene el logo 

de la anterior denominación y no coincide en color ni 

características de confección con la actual que utilizan 

los Brigadistas. 

 

Detalle: 

 

 
DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

CAMISETA MANGA CORTA 

T/L 
16   

CAMISETA MANGA CORTA 

T/M 
19   

CAMISETA MANGA CORTA 

T/S 
76   

CAMISETA MANGA CORTA 

T/2XL 
75   

CAMISETA MANGA CORTA 

T/3XL 
45   

CAMISETA MANGA CORTA 

T/XL 
63   

 294 588,00 2,00 

 

 
DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

CHAQUETILLA TRABAJO 

T/52 
39   

CHAQUETILLA TRABAJO 

T/64 
42   

CHAQUETILLA TRABAJO 

T/66 
32   

CHAQUETILLA TRABAJO 

T/68 
21   

 
134 

2144,,0

0 
16,00 

 
DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

CHAQUETILLA POLAR T/L 128   

CHAQUETILLA POLAR T/M 117   

CHAQUETILLA POLAR T/S 30   

CHAQUETILLA POLAR 

T/XL 
102   

CHAQUETILLA POLAR 

T/XS 
22   

CHAQUETILLA POLAR 

T/XXL 
46   

 
445 

7120,0

0 
16,00 

 
DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

GORRA AMARILLA 644   

 

 

El vestuari es va adquirir abans del canvi de 

denominació de l’empresa, per la qual cosa manté el 

logo de l’anterior denominació i no coincideix en color 

ni característiques de confecció amb l’actual que 

utilitzen els brigadistes. 

 

Detall: 

 

 
DESCRIPCIÓ U € €/U 

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/L 
16   

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/M 
19   

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/S 
76   

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/2XL 
75   

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/3XL 
45   

SAMARRETA MÀNEGA 

CURTA T/XL 
63   

 294 588,00 2,00 

 

 
DESCRIPCIÓ U € €/U 

CAÇADORA TREBALL 

 T/52 
39   

CAÇADORA TREBALL 

 T/64 
42   

CAÇADORA TREBALL 

 T/66 
32   

CAÇADORA TREBALL 

 T/68 
21   

 
134 

2144,,0

0 
16,00 

 
DESCRIPCIÓ U € €/U 

CAÇADORA POLAR T/L 128   

CAÇADORA POLAR T/M 117   

CAÇADORA POLAR T/S 30   

CAÇADORA POLAR  

T/XL 
102   

CAÇADORA POLAR 

 T/XS 
22   

CAÇADORA POLAR  

T/XXL 
46   

 
445 

7120,0

0 
16,00 

 
DESCRIPCIÓ U € €/U 

GORRA GROGA 644   

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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644 

1288,0

0 
2,00 

 
DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

JERSEY PUNTO T/L 19   

JERSEY PUNTO T/M 33   

JERSEY PUNTO T/S 24   

JERSEY PUNTO T/XL 33   

 
109 

1199,0

0 
11,00 

 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

MOCHILA-ARNÉS 

PEQUEÑA UNI NE. 
47   

 47 470,00 10,00 

 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

PANTALON INVIERNO T/L 54   

PANTALON INVIERNO T/M 20   

PANTALON INVIERNO T/S 15   

PANTALON INVIERNO 

T/XL 
42   

PANTALON INVIERNO 

T/XXL 
20   

PANTALON INVIERNO 

T/XXXL 
15   

 
166 

2822,0

0 
17,00 

 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

PANTALON VERANO T/52-

54 
54   

PANTALON VERANO T/56 20   

PANTALON VERANO T/58 15   

PANTALON VERANO T/60 42   

PANTALON VERANO T/62 20   

 56 840,00 15,00 

 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

PARKA T/L 35   

PARKA T/M 9   

PARKA T/S 16   

PARKA T/XL 71   

PARKA T/XXL 39   

PARKA T/XXXL 16   

 
186 

5324,0

0 
28,62 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

BOLSA TRANSP.EQUIPO 

LLUVIA 
5   

 5 50,00 10,00 

 

DESCRIPCIÓN UDS € €/UD 

FUNDA MASCARILLA 

UNIVAL2327 
27   

 
644 

1288,0

0 
2,00 

 
DESCRIPCIÓ U € €/U 

JERSEI PUNT T/L 19   

JERSEI PUNT T/M 33   

JERSEI PUNT T/S 24   

JERSEI PUNT T/XL 33   

 
109 

1199,0

0 
11,00 

 

DESCRIPCIÓ U € €/U 

MOTXILLA-ARNÉS 

XICOTETA UNI NE. 
47   

 47 470,00 10,00 

 

DESCRIPCIÓ U € €/U 

PANTALÓ HIVERN T/L 54   

PANTALÓ HIVERN T/M 20   

PANTALÓ HIVERN T/S 15   

PANTALÓ HIVERN  

T/XL 
42   

PANTALÓ HIVERN  

T/XXL 
20   

PANTALÓ HIVERN 

 T/XXXL 
15   

 
166 

2822,0

0 
17,00 

 

DESCRIPCIÓ U € €/U 

PANTALÓ ESTIU  

T/52-54 
54   

PANTALÓ ESTIU T/56 20   

PANTALÓ ESTIU T/58 15   

PANTALÓ ESTIU T/60 42   

PANTALÓ ESTIU T/62 20   

 56 840,00 15,00 

 

DESCRIPCIÓ U € €/U 

PARCA T/L 35   

PARCA T/M 9   

PARCA T/S 16   

PARCA T/XL 71   

PARCA T/XXL 39   

PARCA T/XXXL 16   

 
186 

5324,0

0 
28,62 

DESCRIPCIÓ UDS € €/UD 

BOSSA TRANSP. EQUIP 

PLUJA 
5   

 5 50,00 10,00 

 

DESCRIPCIÓ U € €/U 

FUNDA MÀSCARA 

UNIVAL2327 
27   

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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 27 222,75 8,25 

 

 

TOTAL 

 
 

 

22067,75 

 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Os informo un poco, porque a lo 

mejor me toca más a mí que a Antonio. Los trabajadores 

de Divalterra se han quejado de que el nivel de prendas 

que tenemos ahora es inferior, de calidad  

 

Se cambió el peto, se tendría que mirar, lógicamente con 

más formación, el resto de ropa tiene muy buena calidad. 

Yo en su día incluso propuse, porque lo que no me 

parece lógico es que vaya el nombre de imelsa o de 

Divalterra por ahí danzando, se pueden destruir o se 

pueden ceder, por ejemplo, a terceros países, fuera, que a 

lo mejor pueden aprovechar la ropa, los servicios de 

emergencia de…no sé…de Perú, o lo que sea, a lo mejor 

es una manera de ceder material, avisando, por ejemplo 

que los monos ignífugos ya no cumplen…que están 

fuera. Y es una lástima, porque fue mucho dinero. 

 

 

SR. MAS: Yo creo que son dos cosas. Primero que hay 

una valoración de 22.000 euros de material fungible que 

entiendo que hay que dar de baja de inventario. 

 

Y luego, en cuanto al material, hay tres opciones, o lo 

mandamos fuera, o se lo cedemos a algún Ayuntamiento 

que lo pueda querer lo cual requeriría tener en cuenta la 

cuestión del logo impreso y los criterios a seguir, otra 

opción es destruirlo, y la otra, ofrecerlo al personal de la 

empresa Desde luego, darlo de baja seguro y luego, antes 

de destruirlo, ver si alguien lo puede aprovechar. 

 

 

SR. RIVERA: Yo sinceramente pienso que si se puede 

donar a otro país, bien, y si no, destruir y punto, porque 

cuando entras en reparto siempre puede dar lugar a 

problemas 

 

SR. MÁS: Pues si os parece correcto empiezo a barajar 

la posibilidad de contactar con una ONG que trabaje en 

otros países. 

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

enterado. 

 

 

6. Dación de cuenta de la maquinaria de la 

BBFF obsoleta en su uso, y adopción, en su caso, del 

 27 222,75 8,25 

 

 

TOTAL 

 
 

 

22067,75 

 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Us informe una poc, perquè 

potser em toca més a mí que a Antonio. Els 

treballadors de Divalterra s’han queixat que el nivell de 

peces que tenim ara és inferior, de qualitat. 

 

Es va canviar el peto, s’hauria de mirar, lògicament 

amb més formació, la resta de roba té molt bona 

qualitat. Jo en el seu moment fins i tot ho vaig 

proposar, perquè el que no em sembla lògic és que vaja 

el nom d’Imelsa o de Divalterra per ací dansant, es 

poden destruir o es poden cedir, per exemple, a tercers 

països, fora, que potser poden aprofitar la roba, els 

serveis d’emergència de…no sé…del Perú, o el que 

siga, potser és una manera de cedir material, avisant, 

per exemple que les granotes ignífuges ja no 

compleixen…que estan fora. I és una llàstima, perquè 

van ser molts diners. 

 

SR. MAS: Jo crec que són dues coses. Primer, que hi 

ha una valoració de 22.000 euros de material fungible 

que entenc que cal donar de baixa d’inventari. 

 

I després, pel que fa al material, hi ha tres opcions, o 

l’enviem fora, o li ho cedim a algun ajuntament que el 

puga voler, la qual cosa requeriria tindre en compte la 

qüestió del logo imprés i els criteris a seguir; una altra 

opció és destruir-lo, i l’altra, oferir-lo al personal de 

l’empresa. Per descomptat, donar-lo de baixa, segur, i 

després, abans de destruir-lo, veure si algú ho pot 

aprofitar. 

 

SR. RIVERA: Jo sincerament pense que si es pot 

donar a un altre país, bé, i si no, destruir-ho i punt, 

perquè quan entres en repartiment sempre pot donar 

lloc a problemes 

 

SR. MAS: Doncs, si us sembla correcte comence a 

considerar la possibilitat de contactar amb una ONG 

que treballe en altres països. 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

quedar assabentat. 

 

 

6. Dació de compte de la maquinària de la 

BBFF obsoleta en el seu ús, i adopció, si escau, de 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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acuerdo que proceda en relación a su destino. 

7.  

 

En estos momentos existe en el inventario contable de la 

empresa unidades de maquinaria de las Brigadas 

Forestales, las cuales no se están utilizando por los 

siguientes motivos: 

 

Esta maquinaria y consumibles se adquirieron entre los 

años 2010 y 2014, siendo su uso indicado el que 

corresponde a trabajos de jardinería y no a los trabajos 

que actualmente se realizan en silvicultura preventiva y 

emergencia por parte de las BBFF: 

 

 
 

 

En este caso, se debe decidir qué acciones realizar para 

que estos elementos formen o no parte del inventario 

contable de la empresa, teniendo en cuenta la casuística 

antes comentada. 

 

SR. MÁS: Al igual que pasa con el vestuario, nos 

encontramos con que desde el año 2010 hasta el año 

2014, se adquirió una serie de maquinaria para hacer el 

trabajo de selvicultura preventiva que realmente está más 

adecuada a hacer trabajos de jardinería tenemos el 

mismo problema deberíamos sacar esta maquinaria del 

inventario contable de la empresa y la suerte, entre 

comillas, que tenemos con respecto al vestuario es que la 

maquinaria no está marcada con el logo, entonces, esta 

maquinaria, evidentemente, puede tener destinos 

diversos: desde Ayuntamientos que puedan necesitar esta 

maquinaria para realizar trabajos de jardinería a escuelas 

de la propia Diputación. Para que quede claro. En cuanto 

a la ropa yo ahora abro dos vías, primero estudiar de qué 

l’acord que procedisca en relació a la seua 

destinació. 
 

En aquests moments hi ha en l’inventari comptable de 

l’empresa unitats de maquinària de les brigades 

forestals, les quals no s’estan utilitzant pels motius 

següents: 

 

Aquesta maquinària i consumibles es van adquirir 

entre els anys 2010 i 2014, i el seu ús serà el 

corresponent a treballs de jardineria i no als treballs 

que actualment es realitzen en silvicultura preventiva i 

emergència per part de les BBFF: 

 

 
 

 

En aquest cas, s’ha de decidir quines accions s’han de 

realitzar perquè aquests elements formen o no part de 

l’inventari comptable de l’empresa, tenint en compte la 

casuística abans comentada. 

 

SR. MAS: Igual que passa amb el vestuari, ens trobem 

que des de l’any 2010 fins a l’any 2014, es va adquirir 

una sèrie de maquinària per a fer el treball de 

silvicultura preventiva que realment està més adequada 

a fer treballs de jardineria; tenim el mateix problema, 

hauríem de traure aquesta maquinària de l’inventari 

comptable de l’empresa i la sort, entre cometes, que 

tenim respecte al vestuari, és que la maquinària no està 

marcada amb el logo, llavors, aquesta maquinària, 

evidentment, pot tindre destinacions diversos: des 

d’ajuntaments que puguen necessitar aquesta 

maquinària per a fer treballs de jardineria a escoles de 

la mateixa Diputació. Perquè quede clar. Pel que fa a la 

roba, jo ara òbric dues vies, primer estudiar de quina 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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manera alguna ONG o alguna entidad sin ánimo de lucro 

la puede aprovechar en algún país fuera de España; y la 

segunda línea sería destruirla.  

 

En cuanto a la maquinaria, abro sólo una línea, que sería 

ponerme en contacto con las Escuelas de la Diputación 

de Valencia que se dedican a selvicultura preventiva, 

jardinería y demás y ver si a ellos les aprovecharía toda 

esta maquinaria. 

 

Cuando tenga las tres líneas estudiadas, lo comunico al 

Consejo de Administración. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Los pantalones de corte no tienen 

logo y podrían cederse junto con la maquinaria a las 

escuelas-taller, que eso sí que lo aprovecharían. 

 

SR. MÁS: Lo tengo en cuenta. 

 

SR. OCHANDO: Sí que pediría que se revisara, a la hora 

de realizar la baja contable, si su valor sigue siendo el 

mismo o ha disminuido con respecto a su valoración 

inicial por las posibles amortizaciones.  

 

SR. MÁS: Es importante lo que acaba de decir Jorge, el 

importe total con IVA en el momento en que se compró, 

evidentemente ha sufrido un proceso de amortización y 

quedará un remanente.  

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

enterado. 

 

 

7. Dación de cuenta de los procesos de selección 

de personal externos y de promoción internos, 

actuales y de futuro, y adopción, en su caso, 

del acuerdo que proceda. 

 

En este momento, en el Servicio de RRHH de la empresa 

existen los siguientes trabajos en curso o pendientes de 

realizar, entre otros: 

 

A. Procesos selectivos para la contratación de 

personal externo: 

 

manera alguna ONG o alguna entitat sense ànim de 

lucre la pot aprofitar en algun país fora d’Espanya; i la 

segona línia seria destruir-la. 

 

Pel que fa a la maquinària, òbric només una línia, que 

seria posar-me en contacte amb les escoles de la 

Diputació de València que es dediquen a silvicultura 

preventiva, jardineria i altra, i veure si a ells els 

aprofitaria tota aquesta maquinària. 

 

Quan tinga les tres línies estudiades, ho comunicaré al 

Consell d’Administració. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Els pantalons de tall no tenen 

logo i podrien cedir-se juntament amb la maquinària a 

les escoles-taller, que això sí que ho aprofitarien. 

 

SR. MAS: Ho tinc en compte. 

 

SR. OCHANDO: Sí que demanaria que es revisara, a 

l’hora de realitzar la baixa comptable, si el seu valor 

continua sent el mateix o ha disminuït respecte a la 

seua valoració inicial per les possibles amortitzacions. 

 

SR. MAS: És important el que acaba de dir Jorge, 

l’import total amb IVA en el moment en què es va 

comprar, evidentment ha patit un procés d’amortització 

i quedarà un romanent. 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

quedar assabentat. 

 

 

7. Dació de compte dels processos de selecció 

de personal externs i de promoció interna, actuals i 

de futur, i adopció, si escau, de l’acord que 

procedisca. 
 

En aquest moment, en el Servei de RH de l’empresa hi 

ha els següents treballs en curs o pendents de realitzar, 

entre altres: 

 

A. Processos selectius per a la contractació de 

personal extern: 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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B. Con fecha 09/03/2020 se han incorporado a la 

empresa 10 Especialistas de BBFF provenientes de la 

bolsa de trabajo que se constituyó en julio de 2018 

(proceso selectivo ref. 02-2017), con objeto de dar curso 

a las jubilaciones parciales solicitadas por los 

trabajadores que cumplían los requisitos legalmente 

establecidos, en atención a lo especificado en el convenio 

colectivo de empresa vigente: 

 

 
 

C. Procesos selectivos para la promoción interna de 

los trabajadores: 

 

 
 

D. En relación con el plan de formación continua de 

los trabajadores para el ejercicio 2020, se está elaborando 

el mismo a partir de las necesidades formativas 

detectadas en cada servicio, prestando especial atención 

al personal de BBFF. Entre otras acciones formativas 

 
 

B. Amb data 09/03/2020 s’han incorporat a 

l’empresa deu especialistes de BBFF provinents de la 

borsa de treball que es va constituir al juliol de 2018 

(procés selectiu ref. 02-2017), a fi de donar curs a les 

jubilacions parcials sol·licitades pels treballadors que 

complien els requisits legalment establits, en atenció a 

l’especificat en el conveni col·lectiu d’empresa vigent: 

 

 

 
 

C. Processos selectius per a la promoció interna 

dels treballadors: 

 

 
 

D. En relació amb el pla de formació contínua 

dels treballadors per a l’exercici 2020, s’està elaborant 

aquest a partir de les necessitats formatives detectades 

en cada servei, i es prestarà especial atenció al personal 

de BBFF. Entre altres accions formatives dirigides a 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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dirigidas a este colectivo, la que cobra mayor relevancia 

por su duración (40 horas) es la de Silvicultura 

Preventiva, que en este momento se encuentra en la fase 

de revisión del pliego de prescripciones técnicas para su 

posterior licitación (se adjunta como Anexo II). 

 
E. En cumplimiento de lo establecido en el artículo 

21 del convenio colectivo de empresa actualmente en 

vigor, se encuentra en fase de realización la convocatoria 

ordinaria para la cobertura interna de puestos vacantes en 

BBFF mediante traslados correspondiente al ejercicio 

2020. El plazo de presentación de solicitudes finaliza el 

16/03/2020 y hasta el momento se han recibido 28 (se 

adjuntan como Anexo III las bases de esta convocatoria 

así como el procedimiento regulador). 

 

SR. MÁS: En su conjunto todo el volumen de procesos 

de selección se están llevando por parte del servicio de 

recursos humanos y Creo que habéis tenido todos la 

oportunidad de ver la estadística aunque ha variado ya un 

poco. 

 

En cuanto al auditor interno, se presentaron 28 

solicitudes, admitidas definitivamente 5, excluidas 23, de 

las 23 excluidas, 17 no abonaron la tasa y de esas 17, 13 

ni abonaron la tasa ni presentaron documentación alguna. 

 

 

Técnico Económico-Financiero, se presentaron 79 

solicitudes, admitidas definitivamente, a falta de 

publicar, 19, excluidas definitivamente, pendiente de 

publicar, 60, se publicarán creo que hoy, solicitudes que 

no abonaron la tasa, 33 y que ni abonaron la tasa ni 

presentaron documentación alguna, 22. 

 

Especialistas en Brigadas forestales, provisional, 

solicitudes presentadas 1.333, admitidas 

provisionalmente 432 y excluidas provisionalmente, 901, 

con probabilidad de subsanar, 396; de las 901, 505 no 

abonaron la tasa y de esas 505, 302 ni abonaron la tasa ni 

presentaron documentación alguna. Bueno, ya se les ha 

dado 10 días hábiles para subsanar a los especialistas. 

 

 

Y conductores, solicitudes presentadas 712, admitidas 

provisionalmente 202, estas 202 coinciden con 

solicitudes presentadas para especialistas, excluidas de 

conductor, provisionalmente 510, con probabilidad de 

subsanar 128, y de esas 51’, 382 no abonaron la tasa y de 

esas 382, ni abonaron la tasa ni presentaron 

documentación alguna 228. 

aquest col·lectiu, la que cobra major rellevància per la 

seua duració (40 hores) és la de Silvicultura 

Preventiva, que en aquest moment es troba en la fase 

de revisió del plec de prescripcions tècniques per a la 

seua posterior licitació (s’adjunta com a Annex II). 
 
E. En compliment del que s’estableix en l’article 

21 del conveni col·lectiu d’empresa actualment en 

vigor, es troba en fase de realització la convocatòria 

ordinària per a la cobertura interna de llocs vacants en 

BBFF mitjançant trasllats corresponent a l’exercici 

2020. El termini de presentació de sol·licituds finalitza 

el 16/03/2020, i fins al moment s’han rebut 28 

(s’adjunten com a Annex III les bases d’aquesta 

convocatòria, com també el procediment regulador). 

 

SR. MAS: En el seu conjunt, tot el volum de processos 

de selecció s’estan portant per part del servei de 

recursos humans i crec que heu tingut tots l’oportunitat 

de veure l’estadística, encara que ha variat ja un poc. 

 

 

Pel que fa a l’auditor intern, es van presentar 28 

sol·licituds, es van admetre definitivament 5, excloses 

23; de les 23 excloses, 17 no van abonar la taxa i 

d’aquestes 17, 13 ni van abonar la taxa ni van presentar 

cap documentació. 

 

Tècnic economicofinancer, es van presentar 79 

sol·licituds, admeses definitivament, a falta de 

publicar, 19; excloses definitivament, pendent de 

publicar, 60, es publicaran crec que hui, sol·licituds 

que no van abonar la taxa, 33 i que ni van abonar la 

taxa ni van presentar cap documentació, 22. 

 

Especialistes en brigades forestals, provisional, 

sol·licituds presentades 1.333, admeses 

provisionalment 432, i excloses provisionalment, 901, 

amb probabilitat d’esmenar, 396; de les 901, 505 no 

van abonar la taxa i d’aquestes 505, 302 ni van abonar 

la taxa ni van presentar cap documentació. Bé, ja se’ls 

ha donat deu dies hàbils per a esmenar als 

especialistes. 

 

I conductors, sol·licituds presentades 712, admeses 

provisionalment 202, aquestes 202 coincideixen amb 

sol·licituds presentades per a especialistes, excloses de 

conductor, provisionalment 510, amb probabilitat 

d’esmenar 128, i d’aquestes 51, 382 no van abonar la 

taxa i d’aquestes 382, ni van abonar la taxa ni van 

presentar cap documentació 228. 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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Hay que tener en cuenta que para especialista 

solicitábamos 41 plazas de puestos fijos y vamos a hacer 

60 de bolsa, por lo tanto, con sólo las que hay admitidas 

ya provisionalmente, 432, entiendo yo que no vamos a 

tener ningún problema. 

 

Hay que recordar también que conductores se van a sacar 

6 plazas de puestos fijos y 25 de bolsa, por lo tanto, con 

los 202 que ya están admitidos de manera definitiva, 

cumplimos. 

 

Quiero hacer también una reseña importante. En el año 

2017 se sacó ya la antigua bolsa de temporales, para esa 

bolsa se presentaron 800 solicitudes y se tardó cuatro 

meses en revisar toda la documentación y sacar los 

listados provisionales para subsanar. Para el año 2020, 

unas 2.000 solicitudes, aproximadamente, y se ha 

tardado un mes y medio. Es decir, la decisión que 

tomamos en su día de implementar un nuevo portal web 

en el cual hemos evitado todo el papel, ha sido un éxito. 

 

Y luego quedaría el punto B. se han incorporado ya 10 

personas con contrato temporal para cubrir las 

jubilaciones parciales, de hecho esta semana ya han 

estado haciendo el curso de capacitación, con personal 

interno de la empresa y con el Consorcio de Bomberos, 

que es quien tiene que formar para el caso de 

emergencias.  

 

Y luego procesos selectivos para promoción interna, 

tenemos pendientes operadores de máquinas y capataz de 

máquinas, en los cuales, por la urgencia del momento 

también he dado la orden de que se subcontrate todo el 

proceso. 

 

También adjunté un plan de formación continua para los 

trabajadores de Brigadas forestales en el ejercicio 2020. 

Se va a subcontratar también.  

 

Y luego, por último, la convocatoria ordinaria de 

traslados, nos vemos en la obligación de hacerla antes 

que la contratación del nuevo personal externo, porque 

así lo define el convenio, de hecho, también tenéis como 

anexo, en la intranet, todo el procedimiento de traslados 

es un procedimiento muy reglado, en el cual también 

participa la parte sindical de la empresa y se está 

moviendo ya. Hasta ayer se habían solicitado 28 

solicitudes de traslados. 

 

 

 

Cal tindre en compte que per a especialista 

sol·licitàvem 41 places de llocs fixos i farem 60 de 

borsa; per tant, amb només les que hi ha admeses ja 

provisionalment, 432, entenc jo que no tindrem cap 

problema. 

 

Cal recordar també que de conductors es trauran 6 

places de llocs fixos i 25 de borsa; per tant, amb els 

202 que ja estan admesos de manera definitiva, 

complim. 

 

Vull fer també una ressenya important. L’any 2017 es 

va traure ja l’antiga borsa de temporals; per a aquesta 

borsa es van presentar 800 sol·licituds i es va tardar 

quatre mesos a revisar tota la documentació i traure els 

llistats provisionals per a esmenar-ho. Per a l’any 

2020, unes 2.000 sol·licituds, aproximadament, i s’ha 

tardat un mes i mig. És a dir, la decisió que prenem en 

el seu moment d’implementar un nou portal web en el 

qual hem evitat tot el paper, ha sigut un èxit. 

 

I després quedaria el punt B. s’han incorporat ja 10 

persones amb contracte temporal per a cobrir les 

jubilacions parcials; de fet, aquesta setmana ja han 

estat fent el curs de capacitació, amb personal intern de 

l’empresa i amb el Consorci de Bombers, que és qui ha 

de formar-los per al cas d’emergències. 

 

 

I després, processos selectius per a promoció interna; 

tenim pendents operadors de màquines i capatàs de 

màquines, en els quals, per la urgència del moment, 

també he donat l’ordre que se subcontracte tot el 

procés. 

 

També vaig adjuntar un pla de formació contínua per 

als treballadors de brigades forestals en l’exercici 

2020. Se subcontractarà també. 

 

I després, finalment, la convocatòria ordinària de 

trasllats; ens veiem en l’obligació de fer-ho abans que 

la contractació del nou personal extern, perquè així ho 

defineix el conveni, de fet, també teniu com a annex, 

en la intranet, tot el procediment de trasllats; és un 

procediment molt reglat, en el qual també participa la 

part sindical de l’empresa i s’està movent ja. Fins ahir 

s’havien sol·licitat 28 sol·licituds de trasllats. 

 

 

 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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SR. CUENCA: Por mi parte destacar el trabajo. Es 

importante. Y yo creo que, en cierto modo, estamos 

todos donde queríamos, es decir, que se hagan 

convocatorias públicas, concurridas y competitivas, 

cuando es empleo fijo, es decir, evitar la sensación de 

que entran por maneras poco ortodoxas, hay 

convocatorias, hay bases y digamos que responde a su 

propia naturaleza. Y encima, hay cosas recomendables, 

como es que también haya convocatorias de promoción 

interna, también en concurrencia. Y los concursos de 

traslado, no lo conocía y me ha sorprendido y está bien 

también. Así que enhorabuena por la parte que os toca. 

 

SR. MÁS: Muchas gracias Javier. Te lo agradezco. 

 

SR. RIVERA: Hay una cosa, que los procesos de 

selección se estaba estudiando es cómo se dividían para 

que no fueran masivos. 

 

SR. MÁS: Aquí matizo lo que acaba de decir Ramiro. 

Tener en cuenta que especialistas y conductores la 

primera prueba de evaluación que tienen es la física, 

teniendo en cuenta que ya hay admitidos 432 

especialistas y 202 conductores, que serán los mismos, 

claro, teníamos previsto hacer el inicio de la prueba 

física a finales de marzo, a fecha de hoy, me temo yo que 

no va a ser a finales de marzo.  

 

Nosotros vamos a apurar al máximo el procedimiento y 

lo pararemos y comunicaremos a los aspirantes que hasta 

que no haya nueva orden no se procederá, ni a hacer la 

prueba física ni, evidentemente, la otra.  

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Por la historia de los traslados, 

además se ha aprobado un nuevo procedimiento de 

traslados exprés, sobre todo para el caso de capataces y 

conductores, porque nos veíamos en la situación de que 

había brigadas que les faltaba uno de esos componentes 

y, como comprenderéis, son los jefes de las unidades, 

entonces se aprobó que se hicieran dos procedimientos 

de traslados al año Era para que el Consejo supiera 

también el esfuerzo que también ha hecho la empresa y 

la gerencia para agilizar y que no se queden inoperativas 

las brigadas. 

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

enterado. 

 

 

8. Dación de cuenta, por parte de la consejera 

Ruth López, de la propuesta de cambio de los 

SR. CUENCA: Per part meua destacar el treball. És 

important. I jo crec que, en certa manera, estem tots on 

volíem, és a dir, que es facen convocatòries públiques, 

concorregudes i competitives, quan és treball fix, és a 

dir, evitar la sensació que entren per maneres poc 

ortodoxes; hi ha convocatòries, hi ha bases i diguem 

que respon a la seua pròpia naturalesa. I damunt, hi ha 

coses recomanables, com és que també hi haja 

convocatòries de promoció interna, també en 

concurrència. I els concursos de trasllat, no ho coneixia 

i m’ha sorprés i està bé també. Així que enhorabona 

per la part que us toca. 

 

SR. MAS: Moltes gràcies, Javier. T’ho agraïsc. 

 

SR. RIVERA: Hi ha una cosa, que els processos de 

selecció s’estaven estudiant, és com es dividien perquè 

no foren massius. 

 

SR. MAS: Ací matise el que acaba de dir Ramiro. 

Tingueu en compte que especialistes i conductors la 

primera prova d’avaluació que tenen és la física, tenint 

en compte que ja hi ha admesos 432 especialistes i 202 

conductors, que seran els mateixos, clar, teníem previst 

començar la prova física a la fi de març, en data de hui, 

em tem jo que no serà a la fi de març. 

 

 

Nosaltres apurarem al màxim el procediment i el 

pararem i comunicarem als aspirants que fins que no hi 

haja nova ordre no es procedirà, ni a fer la prova física 

ni, evidentment, l’altra. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Per la història dels trasllats, a 

més s’ha aprovat un nou procediment de trasllats 

expressos, sobretot per al cas de capatassos i 

conductors, perquè ens véiem en la situació que hi 

havia brigades que els faltava un d’aquests components 

i, com comprendreu, són els caps de les unitats, llavors 

es va aprovar que es feren dos procediments de 

trasllats a l’any. Era perquè el Consell sabera també 

l’esforç que també ha fet l’empresa i la gerència per a 

agilitar i que no es queden inoperatives les brigades. 

 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

quedar assabentat. 

 

 

8. Dació de compte, per part de la consellera 

Ruth López, de la proposta de canvi dels Estatuts 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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estatutos de la sociedad mercantíl para incluir en su 

objeto social las actividades que actualmente presta 

Divalterra y no están incluídas en éstos y adopción, en 

su caso, del acuerdo que proceda. 

 

A instancia de la Consejera, este punto se trató en el 

siguiente, número 9, dado que afecta al mismo asunto. 

 

 

9. Dación de cuenta del estado en el que se 

encuentra el proceso de transformación de la 

sociedad mercantil 

 

SR. RIVERA: Desde la última reunión del Consejo la 

situación ha andado, no todo lo deprisa que queríamos, 

pero ha andado bastante. Se dejó en las manos de la 

Comisión interdepartamental la transformación en 

empresa pública. 

 

SR. MAS: Tal y como se acordó, se deja en manos de la 

Secretaría General de la Diputación y el Director 

Gerente, generar toda la documentación que tenga que 

servir de base para esa comisión informativa. Por parte 

de Divalterra se sigue trabajando en toda la 

documentación que nos está pidiendo la Secretaría 

General 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Creo que lo dije la primera vez 

que me senté en este Consejo. La figura jurídica de la 

empresa tiene mucha importancia, pero también sus 

estatutos y el objeto social de esta mercantil, no está 

relacionado con las actividades que hace la mercantil, en 

ningún caso, o sea, no salen reflejadas, no existen, el 

objeto mercantil es una cosa y las actividades van por 

otro lado.  

 

En el primer momento que me senté aquí solicité al 

Consejo, eso fue en 2018, que se estudiara la eliminación 

de las encomiendas que los estatutos se tenían que 

cambiar tanto si nos transformábamos en una EPE, como 

si nos manteníamos en la mercantil.  

 

 

Entonces, yo solicito que se acuerde la modificación 

inmediata de los estatutos que no creo que suponga 

ningún perjuicio. Y pido que los Consejeros se 

pronuncien para conseguir cambiar esto. 

 

SR. DOMINGO: Bien, a mí me parece una idea buena, 

pero entiendo que no es el momento. El cometido que 

tiene este Consejo de Administración desde un principio, 

de la societat mercantíl per a incloure en el seu 

objecte social les activitats que actualment presta 

Divalterra i no estan incloses en aquests i adopció, 

si escau, de l’acord que procedisca. 

 

A instàncies de la consellera, aquest punt es va tractar 

en el següent, número 9, atés que afecta el mateix 

assumpte. 

 

9. Dació de compte de l’estat en el qual es 

troba el procés de transformació de la societat 

mercantil 

 

SR. RIVERA: Des de l’última reunió del Consell la 

situació no ha anat tant de pressa com volíem, però ha 

ha anat bastant. Es va deixar a les mans de la Comissió 

interdepartamental la transformació en empresa 

pública. 

 

SR. MAS: Tal com es va acordar, es deixa en mans de 

la Secretaria General de la Diputació i el director 

gerent, generar tota la documentació que haja de servir 

de base per a aquesta comissió informativa. Per part de 

Divalterra es continua treballant en tota la 

documentació que ens està demanant la Secretaria 

General 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Crec que ho vaig dir la primera 

vegada que em vaig seure en aquest Consell. La figura 

jurídica de l’empresa té molta importància, però també 

els seus Estatuts i l’objecte social d’aquesta mercantil 

en cap cas no està relacionat amb les activitats que fa 

la mercantil; és a dir, no ixen reflectides, no hi ha, 

l’objecte mercantil és una cosa i les activitats van per 

una altra banda. 

 

En el primer moment que em vaig seure ací vaig 

sol·licitar al Consell, això va ser en 2018, que 

s’estudiara l’eliminació dels encàrrecs de gestió, que 

els Estatuts s’havien de canviar tant si ens 

transformàvem en una EPE, com si ens manteníem en 

la mercantil. 

 

Llavors, jo sol·licite que s’acorde la modificació 

immediata dels Estatuts, que no crec que supose cap 

perjudici. I demane que els consellers es pronuncien 

per a aconseguir canviar això. 

 

SR. DOMINGO: Bé, a mi em sembla una bona idea, 

però entenc que no és el moment. La comesa que té 

aquest Consell d’Administració des d’un principi, és 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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es empezar a elaborar una serie de tareas, trabajos, 

procedimientos, informes, lo que haga falta, para 

proceder a la transformación de la mercantil en otra 

entidad de las que marque la legislación. Entonces, el 

objeto social de la actual Divalterra, evidentemente es 

heredado y como dice Ruth, efectivamente, no coincide 

con las tareas que se realizan, eso lo sabemos. 

 

En cualquier caso, estamos en esa fase en que, tanto la 

Secretaría de la Diputación como el Gerente de 

Divalterra, son los que están recopilando, elaborando, y 

yo mismo por la parte que me toca, los informes, 

relativos a la transformación. 

 

Entonces, en la situación que estamos y como las 

personas que tenemos que intervenir, sea cual sea el 

cometido que tengamos que desarrollar, somos las 

mismas, pues yo casi preferiría que continuemos con el 

proceso de transformación. 

 

Entonces, más que hacer una especie de camino paralelo, 

modificar los estatutos de la mercantil y al mismo tiempo 

estar con esa nueva entidad, sea lo que sea, yo casi 

preferiría, es mi opinión por lo menos, agotemos esta vía 

y terminemos. 

 

¿El coronavirus afecta? Pues sí, afecta y va a suponer 

una parálisis en las decisiones al respecto ese mes o mes 

y pico de plazo que daba. 

 

SR. CUENCA: Desde luego sí que es una anomalía, pero 

es una anomalía histórica que las actividades no se 

reflejen en el objeto social, lo que pasa es que eso tiene 

que recoger la naturaleza de lo que realmente hace y no 

encomiendas. Lo que pasa es que ahora, más que a lo 

mejor modificarlo, lo que hay que hacer es acelerar y 

trasladar a quien toque la urgencia y la necesidad de 

decidir lo que antes es relevante que es, lógicamente, qué 

quiere ser Divalterra, si se queda como mercantil, o si es 

EPEL, y en ese contexto meter en los estatutos lo que 

responde a la naturaleza de los servicios que presta 

realmente. Entonces digamos que a lo mejor, más que 

modificar estatutos, que tiene razón, porque entiendo lo 

que hay detrás, lo que hay que decir es que esta 

Comisión, con o sin coronavirus, que tampoco se 

eternice, porque parecía que habíamos cogido un poco de 

senda para decidir lo que íbamos a hacer y nos hemos 

quedado un poco parados. No tiene que ser excusa, 

porque mientras estamos así, no es que perjudique, es 

que tiene en precario actividades que no deberían estarlo. 

 

començar a elaborar una sèrie de tasques, treballs, 

procediments, informes, el que faça falta, per a 

procedir a la transformació de la mercantil en una altra 

entitat de les que marque la legislació. Llavors, 

l’objecte social de l’actual Divalterra, evidentment, és 

heretat, i com diu Ruth, efectivament, no coincideix 

amb les tasques que es realitzen, això ho sabem. 

 

En qualsevol cas, estem en aqueixa fase en què, tant la 

Secretaria de la Diputació com el Gerent de Divalterra, 

són els que estan recopilant, elaborant, i jo mateix per 

la part que em toca, els informes, relatius a la 

transformació. 

 

Llavors, en la situació que estem i com que les 

persones que hem d’intervindre, siga com siga la 

comesa que hàgem de desenvolupar, som les mateixes, 

doncs jo quasi preferiria que continuàrem amb el 

procés de transformació. 

 

Llavors, més que fer una espècie de camí paral·lel, 

modificar els Estatuts de la mercantil i al mateix temps 

estar amb aquesta nova entitat, siga el que siga, jo 

quasi preferiria, és la meua opinió almenys, que 

esgotem aquesta via i acabem. 

 

El coronavirus afecta? Doncs sí, afecta i suposarà una 

paràlisi en les decisions sobre aquest tema aquest mes 

o mes i escaig de termini que donava. 

 

SR. CUENCA: Per descomptat sí que és una anomalia, 

però és una anomalia històrica que les activitats no es 

reflectisquen en l’objecte social, el que passa és que 

això ha de recollir la naturalesa del que realment fa i 

no els encàrrecs. El que passa és que ara, més que 

potser modificar-ho, el que cal fer és accelerar i 

traslladar a qui toque la urgència i la necessitat de 

decidir el que abans és rellevant que és, lògicament, 

què vol ser Divalterra, si es queda com a mercantil, o si 

és EPEL, i en aquest context posar en els Estatuts el 

que respon a la naturalesa dels serveis que presta 

realment. Llavors diguem que potser, més que 

modificar Estatuts, que té raó, perquè entenc el que hi 

ha darrere, el que cal dir és que aquesta Comissió, amb 

o sense coronavirus, que tampoc no s’eternitze, perquè 

semblava que havíem agafat una mica de senda per a 

decidir el que anàvem a fer i ens hem quedat una mica 

parats. No ha de ser excusa, perquè mentre estem així, 

no és que perjudique, és que té en precari activitats que 

no haurien d’estar-ho. 

 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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SR. OCHANDO: En primer lugar, y que nadie se lo 

tome como nada personal, pero políticamente se dice que 

cuando quieres que algo no se cambie, monta una 

Comisión, yo estoy seguro que se va a dilatar más de lo 

deseable, al margen del tema del coronavirus. 

 

Independientemente de eso, a mí sí que me preocupa una 

cosa: nosotros no podemos cambiar los estatutos de por 

sí, el Consejo puede aprobar un texto y elevar ese texto a 

la Junta General, yo estoy de acuerdo en lo que dice Ruth 

y estoy de acuerdo en cambiar los Estatutos y cambiar el 

objeto social de la empresa, ahora bien, también entiendo 

que si nosotros votamos a favor de proponer que se 

apruebe por mayoría el cambio de estatutos, tengo por 

seguro que cuando llegue a la Junta General la propuesta 

nos van a decir que no. pero bueno, ante la votación del 

punto, mi voto es a favor de que se cambien los estatutos 

y se ponga ese objeto social ¿por qué? Porque, aparte de 

lo que he dicho, por una cosa y hago una pregunta a la 

Gerencia ¿La encomienda de Turismo de 2019 la hemos 

cobrado?, ¿nos queda algo del 2018? Y la encomienda de 

brigadas forestales en 2019 cuándo se recibió y si en el 

2020 se ha recibido.  

 

SR. MÁS: A la primera pregunta, Turismo, queda 

pendiente pagar, recibir el ingreso por parte de Divalterra 

del tercer trimestre de 2018 y todo el 2019 

 

SR. OCHANDO: Y lo que llevamos del 20. 

 

SR. MAS: Y lo que llevamos del 20. Y la otra pregunta, 

sobre Brigadas Forestales, sí que se ha satisfecho el 

importe 

 

SR. OCHANDO: Del 19 

 

SR. MAS: Pero tuvimos un serio problema el año 

pasado, porque se materializó la encomienda en junio, 

finales de mayo, principios de junio y eso nos trastocó 

absolutamente toda la planificación de trabajos de 

contratación. 

 

SR. OCHANDO: A mí uno de los problemas que me 

preocupan, es que si no tenemos aún la encomienda de 

brigadas forestales, estamos aguantando en torno a 700 o 

800.000 euros de nóminas de las brigadas forestales. 

 

A mí lo que me preocupa es el modelo económico, es 

decir, la encomienda se está recibiendo tarde y eso 

económicamente a la empresa le afecta. 

 

SR. OCHANDO: En primer lloc, i que ningú s’ho 

prenga com a res personal, però políticament es diu 

que quan vols que alguna cosa no es canvie, munta una 

Comissió, jo estic segur que es dilatarà més del 

desitjable, al marge del tema del coronavirus. 

 

Independentment d’això, a mi sí que em preocupa una 

cosa: nosaltres no podem canviar els Estatuts de per si 

mateix; el Consell pot aprovar un text i elevar aquest 

text a la Junta General, jo estic d’acord en el que diu 

Ruth i estic d’acord a canviar els Estatuts i canviar 

l’objecte social de l’empresa, ara bé, també entenc que 

si nosaltres votem favor que proposem que s’aprove 

per majoria el canvi d’Estatuts; tinc per segur que quan 

arribe a la Junta General la proposta ens diran que no, 

però bo, davant la votació del punt, el meu vot és a 

favor que es canvien els Estatuts i es pose aquest 

objecte social, per què? Perquè, a part del que he dit, 

per una cosa, i faig una pregunta a la Gerència. 

L’encàrrec de Turisme de 2019 l’hem cobrada?, ens 

queda alguna cosa del 2018? I l’encàrrec de brigades 

forestals en 2019, quan es va rebre i si en el 2020 s’ha 

rebut. 

 

SR. MAS: A la primera pregunta, Turisme, queda 

pendent de pagar, rebre l’ingrés per part de Divalterra 

del tercer trimestre de 2018 i tot el 2019 

 

SR. OCHANDO: I el que portem del 20. 

 

SR. MAS: I el que portem del 20. I l’altra pregunta, 

sobre brigades forestals, sí que s’ha satisfet l’import. 

 

 

SR. OCHANDO: Del 19 

 

SR. MAS: Però vam tindre un seriós problema l’any 

passat, perquè es va materialitzar l’encàrrec al juny, 

finals de maig, principis de juny, i això ens va trastocar 

absolutament tota la planificació de treballs de 

contractació. 

 

SR. OCHANDO: A mi un dels problemes que em 

preocupen, és que si no tenim encara l’encàrrec de 

brigades forestals, estem aguantant entorn de 700 o 

800.000 euros de nòmines de les brigades forestals. 

 

A mi el que em preocupa és el model econòmic, és a 

dir, l’encàrrec s’està rebent tard i això econòmicament 

a l’empresa l’afecta. 

 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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SR. MAS: Estamos pendientes de varias encomiendas. Si 

se retrasan más allá de abril, tendremos serios problemas 

financieros  

 

SR. RIVERA: En cuanto al cambio de estatutos, desde 

mi punto de vista nos vamos a meter en un trabajo 

innecesario; yo creo que no cabe lugar de iniciar otro 

procedimiento que se solape con el tema que nos interesa 

a todos, y a los trabajadores los primeros. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Yo entiendo la posición de que no 

vayamos a duplicar el trabajo pero sí que me gustaría 

pedir que a quien corresponda que apriete las clavijas a 

quien tiene que hacer las encomiendas, no podemos estar 

esperando hasta marzo, porque hasta que llega el dinero 

a julio. 

 

Ahora con la historia del coronavirus, imaginaros que 

nos llaman de emergencias ¿qué pasa? ¿No vamos? 

 

SR. RIVERA: Si os parece lo que podemos hacer es 

trasladar nuestra preocupación por la marcha de las 

encomiendas y que por lo menos se transfiera una 

cantidad inmediata en cuanto se apruebe con el Fondo de 

Cooperación  

 

SRA. BEATRIZ: Yo, en cuanto me lo baje Intervención, 

ese día firmo la transferencia. 

 

SR. RIVERA. Si os parece quedamos así. Todos somos 

conscientes de que duplicar el trabajo a la hora de 

reformar los estatutos no es una opción y vamos a poner 

todo el ímpetu en que la nueva transformación se haga lo 

más rápido posible, también trasladaremos la 

preocupación del Consejo por que se tramiten los más 

urgentemente posible las encomiendas y sobre todo, nada 

más aprobarse se haga la transferencia de liquidez. 

 

Habiéndose dado cuenta de este punto, el Consejo quedó 

enterado. 

 

10. Aprobación de las actas de las sesiones 

anteriores 

 

Votación: Sometido el asunto a votación, quedan 

aprobadas las actas correspondientes a las sesiones del 

Consejo de fecha 20-12-2019, 30-12-2019 y 21-01-2020, 

por unanimidad. 

 

 

 

SR. MAS: Estem pendents de diversos encàrrecs. Si es 

retarden més enllà d’abril, tindrem seriosos problemes 

financers. 

 

SR. RIVERA: Quant al canvi d’Estatuts, des del meu 

punt de vista ens ficarem en un treball innecessari; jo 

crec que no cal iniciar un altre procediment que se 

solape amb el tema que ens interessa a tots, i als 

treballadors els primers. 

 

SRA. RUTH LÓPEZ: Jo entenc la posició que no 

anem a duplicar el treball, però sí que m’agradaria 

demanar que a qui corresponga que presione a qui ha 

de fer els encàrrecs, no podem estar esperant fins a 

març, perquè fins que arriben els diners a juliol. 

 

 

Ara, amb la història del coronavirus, imagineu-vos que 

ens criden d’emergències, què passa? No anem? 

 

SR. RIVERA: Si us sembla, el que podem fer és 

traslladar la nostra preocupació per la marxa dels 

encàrrecs i que almenys es transferisca una quantitat 

immediata quan s’aprove amb el Fons de Cooperació. 

 

 

SRA. BEATRIZ: Jo, quan m’ho baixe Intervenció, 

aquest dia signe la transferència. 

 

SR. RIVERA. Si us sembla quedem així. Tots som 

conscients que duplicar el treball a l’hora de reformar 

els Estatuts no és una opció i posarem tot l’ímpetu en 

què la nova transformació es faça el més ràpid 

possible; també traslladarem la preocupació del 

Consell perquè es tramiten els més urgentment 

possible els encàrrecs i, sobretot, només s’aproven, es 

faça la transferència de liquiditat. 

 

Havent-se donat compte d’aquest punt, el Consell va 

quedar assabentat. 

 

10. Aprovació de les actes de les sessions 

anteriors 

 

Votació: Sotmés l’assumpte a votació, queden 

aprovades les actes corresponents a las sessions del 

Consell de dates 20-12-2019, 30-12-2019 i 21-01-

2020, per unanimitat. 

 

 

 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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11. Formalización y ejecución de acuerdos 

 

Atendidos los acuerdos adoptados por el Consejo de 

Administración en el día de hoy, SE ACUERDA, por 

unanimidad de los Consejeros, facultar al Secretario del 

Consejo de Administración para que formalice los 

documentos públicos o privados que sean necesarios y 

comparezca, en su caso, ante Notario y eleve a públicos 

los acuerdos adoptados, otorgando y firmando cuantos 

documentos y escrituras públicas sean necesarias, incluso 

de subsanación o rectificación, hasta su inscripción en el 

Registro Mercantil. 

 

 

12. Ruegos y preguntas. 

 

SR. RIVERA: Comunicaros a todos que si por cualquier 

cosa nos tenemos que reunir o tomar algún acuerdo 

urgente, así lo haríamos saber. Entiendo que si hay 

alguna emergencia, desde Gerencia se tomarán medidas. 

 

 

SR. MAS: En el caso de que haya alguna contingencia, 

alguna urgencia, alguna decisión grave, automáticamente 

os mandaré un correo electrónico a todos los consejeros 

y os mantendré informados. La sala de control de 

brigadas forestales sí que la tenemos ya como un 

elemento crítico que no puede dejar de prestar servicio; 

Servicio económico-financiero, Servicio Jurídico, el que 

os está hablando, Recursos Humanos, tema de nóminas, 

el Jefe de Servicio de Informática, elementos críticos que 

vamos a seguir al pie del cañón, no hay más remedio.  

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Presidente 

levantó la sesión a las 10:48 horas del día anteriormente 

señalado, de todo lo cual, se extiende la presente Acta, 

autorizada con las firmas del Presidente y del Secretario 

del Consejo.  

 

11. Formalització i execució d’acords 

 

Atesos els acords adoptats pel Consell d’Administració 

al dia de hui, S’ACORDA, per unanimitat dels 

Consellers, facultar al Secretari del Consell 

d’Administració perquè formalitze els documents 

públics o privats que siguen necessaris i comparega, en 

el seu cas, davant Notario i eleve a públics els acords 

adoptats, atorgant i signant quants documents i 

escriptures públiques siguen necessàries, fins i tot 

d’esmena o rectificació, fins a la seua inscripció en el 

Registre Mercantil. 

 

 

12. Precs i preguntes 

 

SR. RIVERA: Comunicar-vos a tots que si per 

qualsevol cosa ens hem de reunir o prendre algun 

acord urgent, així ho faríem saber. Entenc que si hi ha 

alguna emergència, des de Gerència es prendran 

mesures. 

 

SR. MAS: En el cas que hi haja alguna contingència, 

alguna urgència, alguna decisió greu, automàticament 

us enviaré un correu electrònic a tots els consellers i us 

mantindré informats. La sala de control de brigades 

forestals sí que la tenim ja com un element crític que 

no pot deixar de prestar servei; servei 

economicofinancer, servei jurídic, el que us està 

parlant, Recursos Humans, tema de nòmines, el cap de 

servei d’Informàtica, elements crítics que seguirem al 

peu del canó, no hi ha més remei. 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. president 

va alçar la sessió a les 10.48 hores del dia anteriorment 

assenyalat, de tot això, s’estén la present Acta, 

autoritzada amb les signatures del president i del 

secretari del Consell. 

  

 

 

 

 

 

 

 

El Secretario del Consejo de Administración /  

El secretari del Consell d’Administració  
 

El Presidente / El president,  

Francisco Roig Navarro  Ramiro Rivera Gracia  

0 

FIRMADO

1.- Secretari de DIVALTERRA - Francisco Roig Navarro 02-jul-2020

2.- Presidente Consell Administració de DIVALTERRA - Ramiro Rivera Gracia 03-jul-2020
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